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Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek

Ponownie zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

osiedla Kazimierza wielkiego o zbudowanie przy Szkole podstawowej nr 2

ulica Zytnia nowego, bezpiecznego wejScia do sali gimnas tycmej od strony

boiska. Z uwagi nabezpieczefrstwo dzieci i swobodne korzystanie zbaq
sportowej uczri6w i nauczycieli szkoty pilnie potrzeba zalatwi( t4 sprawg.

R6wnoczeSnie proszg o remont dachu, elewacji i pomalowanie calego

budynku szkoty.

Uprzejmie proszg Pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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